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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2022/23:482 Utstationeringsregistret

Att komma åt det fusk som förekommer på arbetsmarknaden är oerhört viktigt. 
Arbetslivskriminaliteten får konsekvenser för såväl arbetstagare som för 
samhället i stort. I februari presenterade Delegationen mot 
arbetslivskriminalitet ett delbetänkande som lyfter fram flera viktiga saker. En 
av de sakerna är en förbättrad statistik och uppföljning.

I dagens register över utstationering är kvaliteten på statistiken inte tillräckligt 
hög för att man ska kunna analysera eller samköra den med andra register. I 
andra nordiska länder är det här registret en viktig del i arbetet med att komma 
åt arbetslivskriminaliteten och att människor inte utnyttjas.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Paulina Brandberg:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att förbättra utstationeringsregistret, 
och när kan vi i så fall förvänta oss att en förbättring sker?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-03-23
Besvaras senast
2023-03-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


